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Teodorovici: Vom avea, cât de curând, o schimbare a modului în care românii

platesc acest ROBOR

Eugen Teodorovici, ministrul Finantelor Publice, a sustinut, duminica seara, ca indicele ROBOR, asa cum

este folosit la credite va fi schimbat, în urmatoarea perioada, fara sa dea detalii la ce se refera, ci doar ca va

fi un mecanism transparent pentru oameni, nu transparent pentru bancheri.

„Sunt convins, vom avea, cât de curând, o schimbare radicala a modului în care românii platesc acest ROBOR, sa

spunem”, a declarat, duminca seara, Eugen Teodorovici.

Ministrul Finantelor a completat ca se poate orice, într-o tara care are oameni care vor sa schimbe ceva.

„Sustin în continuare, si nu voi renunta la chestiunea aceasta: de a avea un mecanism care sa fie transparent asa

cum îl înteleg oamenii simpli, nu transparent pentru bancheri, ca aia nu înseamna transparenta, aceia este lumea

lor, lumea bacherilor, de care noi toti am fost tinuti departe, asa, acela era un glob de cristal de care nimeni nu avea

voie sa se atinga”, a mai afirmat Teodorovici.

Verificarile ANAF vor continua

Eugen Teodorovici a anuntat și ca vor continua verificarile Agentiei Nationale de Administrare Fiscala (ANAF) pe

marile companii si cele mijlocii, iar principalul obiectiv îl reprezinta transferul profitului.

„Verificarile (ANAF - n.red.) vor continua în special pe companiile mari si mijlocii. Ne vom uita, cu precadere, la

felul în care profitul se transfera în afara tarii”, a afirmat, duminica seara, Eugen Teodorovici, într-o emisiune la

Antena 3.

Transferul profiturilor, inclusiv si preturile de transfer, dupa cum reiese din declaratia ministrului Finantelor, va fi

analizat, pentru ca pot ascunde „foarte multe situatii incorecte” fata de România.

„În loc sa cumperi din România anumite produse pe care România le are, le produce, le cumperi, si mai scump, din

afara. Nu, neaparat, ca nu te taxez eu ca stat, dar tu poate-mi distrugi mie, în România, pe cel care face acel produs.

Adica-mi distrugi si oferta, pentru ca-mi dispare cererea în piata”, a detaliat Teodorovici.

Ministrul Finantelor a mai sustinut ca aceasta este o politica dirijata.

„Nu trebuie sa ne ferim, sa o ascundem. Pe o parte, la nivel european, marile companii sunt cele care prin

guvernele lor, ministrii lor de finante spun trebuie sa respectam regulile, dar în tarile cu sucursale impun anumite

practici incorecte”, a adaugat Teodorovici.

La finalul anului trecut, ANAF a declansat doua operatiuni de verificare a marilor companii si în portul Constanta,

Iceberg si Tomis.
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